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VRAGEN van de SP van mevrouw H. Rademaker en mevrouw A.B.M. Schlebusch

betreffende Studiefonds tegemoetkoming reiskosten.

(Binnengekomen: 6 november 2008.)

Tijdens de begrotingsvergadering heeft Provinciale Staten besloten om extra geld vrij

te maken voor tegemoetkoming in reiskosten voor een aantal scholieren in onze

provincie.

Het gaat hier om 16-17 jarige mbo’ers. Deze inkomensmaatregel bereikt op dit

moment

70 jongeren in onze provincie. De provincie denkt met de nieuwe regeling ongeveer

165 mensen te bereiken. 

Wij hebben hierover de volgende vragen:

1. Deelt het College de mening van de SP dat het aantal van 165 nooit de hele

doelgroep kan zijn en er dus mensen uit de doelgroep gemist worden?

2. Wat kan en wil het College doen om meer gezinnen en scholieren in Groningen

te wijzen op en te bereiken met deze regeling?

3. Is het college ook bereid om de formulieren voor de aanvraag te veranderen,

zodat de gemeente Groningen er ook op staat als deelnemer van de

reiskostenregeling?

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

Groningen, 20 januari 2009.

1. Het college heeft geen uitgesproken oordeel over het aantal jongeren dat de

provincie met de regeling van het provinciaal studiefonds denkt te bereiken.

De Staten hebben tijdens de behandeling van dit punt wel aangegeven dat de

provincie een promotiecampagne hiervoor moet starten zodat de regeling van

het provinciaal studiefonds een grotere bekendheid krijgt.

2. Dit is een provinciale regeling. Met ingang van 1 januari 2009 geldt dat vmbo-

leerlingen die in de stad Groningen wonen 50% van de reiskosten terug kunnen

krijgen van de provincie als ze minimaal 10 kilometer van school wonen en het

gezinsinkomen rond het minimum niveau ligt. Het college vindt dat de

provincie hierover voldoende communiceert. Zo is er een brief gegaan naar de



ouders van de vmbo-ers om ze op de hoogte te stellen van de regeling. En is er

een website gelanceerd met alle informatie over de regeling en rekenmodules

waarop iemand eenvoudig na kan gaan of hij/zij in aanmerking komt voor een

bijdrage.

3. Nee, daartoe is het college niet bereid omdat het hier om een provinciale

regeling gaat.
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